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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Megépül-e a Kunszentmártont elkerülő út?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 Először 2020 augusztusának elején kértem tájékoztatást Öntől írásban a kunszentmártoni elkerülő 
út létesítésével kapcsolatban, hiszen akkor Boldog István országgyűlési képviselő a költségvetésről 
szóló vitában azt mondta: „Nagyon fontosnak tartom, hogy a Kunszentmártont elkerülő út Szentes 
felé, ez a beruházás el tudjon indulni. Erre is lehetőséget ad a 2021-es költségvetés.” Mivel a 
költségvetésben ilyen tétel nem szerepelt kíváncsi voltam képviselőtársam miből vonta le ezt a 
következtetést. Schanda államtitkár rövid válaszában sem tudott konkrétummal szolgálni (mert a 
Boldog képviselő által elmondottak nem szerepeltek a költségvetésben), így annyival igyekezett 
megnyugtatni, hogy a 2016-ban indított Útprogramban 3200 milliárd forintból valósítják meg a 
közúti fejlesztéseket (a mellékletben 108 tétel van nevesítve, de Kunszentmárton nincs köztük).
 
 Aztán 2020 decemberében újabb kérdéssel fordultam Önökhöz a témában, hogy aztán januárban 
Schanda államtitkár 6 sornyi válaszában még semmitmondóbb frázisokkal rázza le magáról a témát.
 
 Most december 7-én a magyarepitok.hu internetes oldalon örömmel olvashattuk a hírt, hogy 
„Csomópont épül Kunszentmártonnál az M44-esnél”, de sajnos a Szentes felé történő elkerülő 
kialakításáról egy szó sem hangzik el.

Miniszter Úr! Önök 2020 augusztusa óta hitegetik a Kunszentmártonban és környékén élőket, hogy 
az elkerülő út meg fog épülni, de tényszerű vállalásról eddig nem tudunk, és 2021-nek is vége van.



 
Éppen ezért kérem válaszoljon egyértelműen: megépül-e valaha a Kunszentmártont elkerülő út 
Szentes felé vagy nem? Ha megépül, akkor mikor?
 
 Várom konkrét válaszát!

Tisztelettel, 

Csányi Tamás
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